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Mötet öppnas 17:44 
 
Vad har hänt sedan förra mötet? 

● EDIT-I forum 
 
Den kommande veckan: 

● PL-möte 
 
Diskussioner: 

● Creative Cloud-licens till NollKIT 
- Bakgrund: 

- NollKIT har frågat oss om de får köpa en licens till infochefen i 
NollKIT för att lättare kunna producera nollmodulen samt övrig 
PR. 

- Diskussion: 
- Beräknas kosta 2760kr, men då det inte är ett objekt så som det 

står definierat i ekonomiska policyn behövs inget formellt 
godkännande från oss. 

- De kan lägga in den i sin budget när de presenterar den 
på sektionsmötet. 
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- Vi tycker att det är ett rimligt köp med tanke på deras 
verksamhet. Skapandet av modulen underlättas verkligen. 

- Finns möjlighet att dela en licens på 2 datorer, så kanske går att 
dela med flashIT? 

- Verkar dock vara lite krångligt. Blir smidigare att ha 2 
separata. 

- Beslut:  
- Beslutar inget då det inte behövs i detta fallet, dock stöttar vi 

köpet. 
 
 

● Utökad aspbudget för NollKIT’24 & P.R.I.T.’24 
- Bakgrund: 

- NollKIT’24 och P.R.I.T’24 frågade oss för ett tag sedan om att få 
utökad aspbudget då det inte räckte till. NollKIT frågar om att 
gå över med 1180 kr, och P.R.I.T. vill gå över med 792 kr. Vi valde 
att bordlägga punkten för att ta reda på anledningen till att det 
inte gick ihop. Nu har vi pratat med båda och ska ta beslut om 
vi vill godkänna denna förfrågan. 

- Diskussion: 
- Den stora anledningen verkar ha varit den gemensamma 

bussen, som utan platsbegränsning byttes ut till en större och 
dyrare variant. 

- Bussen bokades av andra än kassören och kostnaden kom i form 
av fakturan efter aspningen då det var för sent. 

- Det finns dock verktyg för att räkna på detta i förväg. 
- Verkar generellt varit missar i kommunikationen som bidragit till 

överskridandet av budgeten. 
- Hade detta kommit in i tid hade vi antagligen godkänt detta då 

det är ett perfekt fall att fråga om utökad aspbudget. 
- Om vi gör ett undantag och beslutar att godkänna detta vill vi att 

de försäkrar sig om att det inte händer kommande år, exempelvis 
genom att uppdatera kontinuiteten. 

- Beslut:  
- Godkänt 

 
 
 
Mötet avslutas 19:33 
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_______________________ 

Förste justerare 
Alexander Gilabert 

 
_______________________ 

Andre justerare 
Kevin Collins 
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